
Protokół Nr III/14
Rady Gminy w Wąpielsku

z dnia 30 grudnia 2014 roL-u

obrady Sesji rozpoczęły się o godz' 11,00., azakończyły o godz. 12,50.

otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Czajkowski
witaj ąc wszystkich zebranych.

Ustawowy skład Rady wynisi 15 radnych. W obradach udział bierze 14
radnych. Sesja jest władna podejmować prawomocne uchwały'

W Sesji udział biorą Wójt - Dariusz Górski, Seketarz - Grzegorz
Dzierzyński' Skarbnik _ Mirosław Krawczyk, Radny Powiatu- Piotr
Czamecki.

Ad.3
Proponowany porządek obrad;
1 . Otwarcie obrad.
2' Stwierdzenia obecności.
3' Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawie;
- zmj,an budżetowych
_ uchwa1enia budżetu gminy na 20i5 rok
- przy1ęcta Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2015 rok.,
- wyboru dwóch przedstawicieli do Zgromadzenla ZwiŻaku Gmin Ziemi
Dobrzyńskiej
- wyboru dwóch przedstawicieli do Zgromadzenia Zwtęku Gmin
Rypińskich
5. odcz1łanie pism, k1óre wpĘnęły do Rady Gminy
6. Wolne wnioski i zapytani,a.
7. Zakonczenie obrad.
Do programu Sesji zostĄ dołączone uchwały;
zmiany w wieloletniej prognozle finansowej' ustalenia zasad t wysokości
diet dla radnych w foremie ryczałtu miesięcznego za udział w sesjach i
posiedzeniach komisji, uchwalenia diet w formie ryczahu d1a sołtysów za
udział w sesjach Rady Gminy i komisjach rady.
Nie będzie rozpatrywana uchwała w sprawie przyjęcta Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Prob1emów A1koholowych na 2015 rok.
Za przy1ęciem programu głosowało 14 radnych na i4 obecnych na Sesji.



Ad'4 Przyjęcie protokofu z poprzedniej Sesji.

Pan Przewodniczący poinformował , że protokół z poprzedniej Sesji
dostępny był w biurze rady. a takŻe na pół godziny przed Sesją został
wylożony na sali narad' Każdy zaintereso\łany mógł się z nim zapoznać.
Za przyjęctem protokołu głosowało 14 radnych na 14 obecnych na sesji.

Ad.5 Podjęcie uchwat w sprawie:
- wysokosci diet dla radnych i sohysów;
za przyjeciem głosowało 14 radnych na 14 obecnych na sesji'

- zmiany budżetowe
za przyjęctem uchwały głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.

- przy1ęcia budżetu gminy
za przyjęctem uchwały głosowało 12 radnych 2 się wstrzymało.

Ad.6
Komisja gospodarcza przedstawiła protokół z posiedzenia.
ll zmiany przedstawione na komisji
- 20.000 zł na budowę wodociagu
- 50.000 zł na modemizację kotłowni w budynku mieszkalnym w
Wąpie1sku,
- 200'000 zł na modemizację termoizo1acyjnąbudynku Urzędu Gminy
- 30'000 zł na budowę chodników

Wyjasniono Sprawę kosnu budowy hali widowiskowo_spor1owej.
Koszt inwestycji wyniósł 6.198 tys' zł. Dofinansowanie z Urzędu
Marszałkowskiego było maksymalne z moŹliwych w wysokości 2.011
tys.zł i wyniosło 33oń.
W sprawie dofinansowania inwestycji dotyczącej budowy ha1i
widowiskowo-sportowej w Radzikach Duzych Przewodniczący Rady Pan
Tomasz Czajkowski na jego wniosek otrzymał pismo wyjaśniające od Pana
Cyrankowskiego- przedstawiciela Urzedu Marszałkowskiego w Toruniu.
Łączny kosń z odsetkami od kredytu na haię i projektem to 6,6 mln. zł.
Wójtzapoznał się zkosztami iprzyj$ to do wiadomości.

Pan Szteler - dlaczego robiony jest audyt.
Pan Wójt _ audy jest robiony poto, aby dokonać bilansu otwarcia i bym
mógł wiedzieć na jakim etapie rozpoczynam swoje urzedowanie.
Decyzja o zatrudnieniu audyora i kogo zatrudntc nalezy do Wojta Gminy.
Na Sesję Zaproszono audyora, który poinformował radnych o zakresie prac
z1econych przezWójta Gminy które ma wykonać.



Audytor nie zyczył sobie, by jego wypowiedzt, bez jego zgody były
nagrywane.
Pan Grzesław Listkowski _ gmina ma mały budzet i brak jest środków

finansowych na inwestycje, stąd podpieranie się kredytami.

Ad.7
Wolne wnioski i zapyania.

Pan Adam Jabłoński - co bedzie da1ej z modemizacjami studni
przydomowych' jeśli budowa wodociągu jest nieopłaca1na.

Pan Wójt _ w chwili obecnej bardzo duĄm problemem jest brak wody w
studniach, a1e na 2015 rok najpilniejsze potrzeby zostały wykonane i nie
mamy środków finansowych na dalsze modemizacje. W Kiełpinach
modemizacj a bedzie wykonana.

Pani Terebus Iwona _ czy prawdą jest, że Pan, Ltóry kopie torf ma na to
zezwolenie z Urzędu Gminy'
Pan Sekretarz - z Urzedu nikt takiego zezwolenia nie otrzymał i nic nam
nie wiadomo, czy otrzymał z innych instytucji.

Grupa radnych poinformowała, Że utworzyła kiub radnych Czas Dobrych
Gospodarzy, którego Przewodniczącąjest Pani Iwona Terebus.

Pan Andrzej By'tner _ jakie są mozliwości zainstalowania w Szkole
Podstawowej w Pófuiesk-u MaĘm centralnego ogrzewania, Sprawa ta
ciagnie się do dłuzszego czasu.

Pan Henryk Szteler - przewodniczący komisji budżetowej
na komisji zaproponowano ,by wprowadzić do budżetu zapis o
przygotowaniu proj ektu budowy,

Pan Wójt _ będziemy próbowali znaleźc rozwiązanie tego prob1emu

Pan radny powiatowy Piotr Czamecki - w sprawie drogi powiatowej
Radziki Duże - Kupno, zgłosiłem problem do Zarządu Dróg Powiatowych
olaz splawę wycinki drzew przy drodze pwoiatowej Wąpie1sk-Półwiesk
Mały.

Pan Grzegorz Dzierżyński -sekretarz gminy _ w paŹdziemiku 2014 r
uzgdodniłem z Panią Dyrektor ZarządtlDróg, że gmina dopóki są 1iście na
drzewach zaznaczy dtzewa suche przy w/w drodze' a Zarząd Dróg wystąpi
z wnioskiem do gminy o wydanie decyzji na ich wycięcie.
Pan czamecki _ zwróce się do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o

zapoznanie radnych z projektem budowy drogi powiatowej Radziki Duze -



Kupno, który został wykonany w poprzednich latach.

Pan Przewodnlczący Rady zaproponował, aby protokoĘ z sesji byĘ
zamieszczane na stronie internetowej Urzedu Gminy w Wąpielsku.
Wszyscy radni obecni na Sesji byli zaprzyjęciem taklego rozwiązania.

Na tym protokół zakończono.

Protokółował;
Grzegorz Dzierzyński
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